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Referat bestyrelsesmøde Hostrup Teglgaard 
Søndag 2. februar 2025 kl. 9.30  

Til stede: Claus Frandsen, Søren Poulsen, Torbjørn Soelberg, Henrik Nielsen, Jens Ole 
Thorkildsen og Ingrid M. Schmidt 

 
Nyt fra formanden: 
 Klimalandsby: Projekt Klimalandsby for Lihme/Rødding er i fremdrift, og vi er inviteret med til 
et Idéværksted torsdag 6. februar. Skive Kommune ”håber med projektet at skabe processer, 
der reducerer klimaaftryk og styrker bæredygtige lokalsamfund”. Et af de projekter, der 
allerede er i gang, fokuserer på at skabe mere vild natur i sommerhusområder og på 
fællesarealer. Et andet handler om afmærkning af allerede eksisterende stier. Beslutning: IMS 
deltager i værkstedet. Vi er interesseret i at få (mere) viden om Vild med Vilje. En idé kunne 
også være et fælles kort over stier ved Hostrup Strand. 
Naturpark Flyndersø – Sønder Lem Vig: Vi har fået en henvendelse fra Skive Kommune ang. 
Naturparken Flyndersø – Sønder Lem Vig. Naturparken omfatter nu også Hostrup 
Hovedgaards arealer og grænser dermed op til sommerhusområdet. Så spørgsmålet er, om vi 
fra Hostrup Strands side er interesseret i at blive en del af Naturparken. Vores kontaktperson 
foreslår et orienterende møde. Beslutning: Vi går efter, at det bliver et punkt på det næste 
fællesmøde med de andre grundejerforeninger. IMS tager kontakt/laver aftaler. 

Økonomi v. SP 
Regnskab for 2024: Som forventet kom vi ud af året med et underskud: Godt 15.000 kr. 
Kontingentopkrævning: Opkrævningen er sendt ud i januar. Der mangler stadig en del 
indbetalinger. 
Budget 2026: Beslutning: SP udarbejder forslag til budget for 2026. 

Veje og fællesarealer: 
Vejenes tilstand: De er pt på vinterniveau. Vand, mere vand betyder huller/ujævnheder. Vi har 
3,2 km vej. Vi er enige om, at vi ikke øger antallet af vinterskrab. De ujævne veje er et vilkår på 
denne årstid. 
Enebærvej/Slåenvej v. CF. Drænprojektet er færdigt, og det har hjulpet på selve vejen. 
Stikvejen til stranden v. CF. Vi er enige i bestyrelsen om at gå videre med projektet og har det 
med som et forslag på generalforsamlingen.  
Træer /brombærkrat v. Febækken og ”Vild m. vilje” v. CF: Vi har haft besøg af en biolog fra 
Skive Kommune. Hun vejledte i forhold til fældning af træer v. Febækken og besigtigede 
brombær”skoven”. Sidstnævnte udfordring tog hun med hjem til nærmere overvejelse. Ang. 
Vild med Vilje: Vi må gerne slå græs på §3- jord, hvis græsset bliver fjernet. Dog ikke på 
mosearealet nord for svinget på Havtjørnevej. Beslutning ang. græsklip: Vi afventer både svar 
fra GF Ibsenvej om et evt. samarbejde og udkommet af Projekt Klimalandsby. 
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Legepladsen, buskrydning ifm. Græsklipning v. CF. Opgave til arbejdsdagen 
Skilt med SOS-kontaktnummer på redningskransen v. SP: Vi er i dialog med Skive Kommune, 
hvor ansvaret er flyttet til ny afdeling. 
Legepladsen græstrimning i forbindelse med græsslåning: Beslutning: CF aftaler med 
græsklipperen. Til arbejdsdagen efterlyser vi én/flere med en trimmer, så vi får slået græs 
omkring bænke o.lign. på fællesarealer. 
Legepladsen v. SP: En række opgaver til arbejdsdagen: Udskiftning af vippe, vedligehold af 
grusareal omkring gyngerne, placering af bord-bænke-sæt på fliser, reparation af 
rutschebanen. Beslutning: SP får udsat det årlige syn af legepladsen til efter arbejdsdagen. 
IMS efterlyser 20 kvm fliser til bord-bænkesættene.  
Kontakt til Ibsenvej ang.  græsklipning på fællesarealer, bevoksning nord for vandløb, uro v. 
IMS: Har talt med formanden for GF Ibsenvej, som lovede at tage alle punkterne med til sin 
bestyrelse. De har fokus på uro fra de store sommerhuse. IMS følger op ang. græsklipning. 

Projekter 2025: 
Stien ved Hermelinvej v. CF: Vi er klar, når 2’eren er klar. 
Bænke, reparation v. IMS: Vi har syv bænke placeret rundt omkring på vores fællesarealer: To 
på udsigtspunktet syd for Teglgaardvej, to ved Febækken, én ved t-krydset på Blåbærvej, én på 
legepladsen og én ved stien fra fællesarealet op til Brombærvej. Alle er tæret af tidens tand. 
På to bør træet skiftes. De er uegnede til at sidde på: Blåbærvej og den én på udsigtspunktet. 
De øvrige fem er ”frønnede”. Beslutning: Vi skifter i første omgang brædderne på de to. Et 
projekt for arbejdsdagen. 
Områdeskilte v. SP: De to skilte ved Havtjørnevej/Teglgaardvej er i en dårlig forfatning. SP er i 
kontakt med Skive Kommune. Beslutning: Vi afventer deres udspil. 

Kommende datoer: 
15. marts: Fællesmøde med de øvrige grundejerforeninger. CF og IMS deltager. 
12. april 2025 kl. 14: Ordinær generalforsamling. IMS kontakter Rest. Gyldendal og forbereder 
materiale. På valg i år: Torbjørn Soelberg, Henrik Nielsen og Jens Ole Thorkildsen (suppleant). 
Alle tre er villige til genvalg. 
Fælles arbejdsdag: Lørdag den 14. juni 2025. 

Eventuelt: 
Orientering om kystbeskyttelsen v. Søren: En fodfejl i forbindelse med høringen udskyder igen 
projektet. Nu bliver det (måske) sat i værk 2026. Det betyder, at der igen skal sandfodres i år. 
Efter vinterens storme/højvande skal der nok tilføres 4.000-5.000 kubikmeter sand. 

 

Referat v. Ingrid 
05.02.2025 


